
PROJEKT 
Protokół Nr 11/2025 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu 

w dniu 26 lutego 2025 roku 

 

Miejsce posiedzenia: Sala „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 9:00, zakończono 9:40. 

Przewodniczył: Elżbieta Borowska  – Przewodnicząca Komisji Oświaty.  

Protokółował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni:  

Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności 

Osoby spoza Komisji: wg załączonej listy obecności 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce 

na 2025 rok. 

5. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Geniuszach. 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

i publicznych szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sokółka w 2024 

roku. 

10. Wolne wnioski. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie protokół z 

poprzedniego posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, 1 radna nie brała udziału 

w głosowaniu. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji. 



Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 1 radna nie brała udziału w 

głosowaniu. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce 

na 2025 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 1 radna nie brała udziału w 

głosowaniu. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Brak pytań. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Brak pytań. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Geniuszach. 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Sidor-Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty. 

Radna Edyta Rećko zapytała czy wszyscy rodzice chcą przenieść swoje dzieci do Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Sokółce. 

Anna Sidor-Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że na ten moment tylko takie 

głosy słyszała. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 5 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych i 

publicznych szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Sidor-Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty. 

Radna Edyta Rećko zapytała kto będzie decydował o ilości godzin, które przypadną na ucznia 

z orzeczeniem.  

Anna Sidor-Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty odpowiedziała, że da uchwała dotyczy 

jednostek niepublicznych i decydować będą o tym dyrektorzy jednostek. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 9 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sokółka w 2024 

roku. 

Sprawozdanie przedstawiła Anna Sidor-Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty. 

Brak pytań. 

 



Ad. 10 

Wolne wnioski. 

Radny Karol Krokos przywołał przykład jednej ze bokserek, która pomimo wysokich wyników 

na Mistrzostwach Polski nie otrzymała stypendium, ponieważ nie spełniła kryteriów 

wymienionych w uchwale dotyczącej stypendiów. Radny wyraził swoje oburzenie zaistniałą 

sytuacją oraz podkreślił dokonania bokserki, które promują również Gminę Sokółka. Radny 

zaapelował do radnych o zmianę uchwały dotyczącej przyznawania stypendiów oraz poprosił 

się o pochylenie się nad problemem skrzywdzonej w jego opinii bokserki. 

Radni Michał Tochwin oraz Mateusz Szczebiot wyrazili swoje wątpliwości co do zmiany zasad 

przyznawania stypendiów powołując się na historię nadużyć przez innych stypendystów oraz 

argumentując, że aktualne zasady przyznawania stypendiów są wycelowane w promowanie 

sportowców, którzy nie znaleźli się z przypadku na stopniach podium. Radni wyrazili swoje 

ubolewanie nad sytuacją wspomnianej przez Radnego Karola Krokosa bokserki, jednak 

powiedzieli, że takie przypadki mogą się zdarzać oraz przywołali przykład sokólskiego zespołu 

piłkarskiego, którego młodzi reprezentanci również osiągnęli historyczny wynik zajmując 13 

miejsce na Mistrzostwach Polski, a mimo to ten sukces nie zakwalifikował ich do otrzymania 

stypendiów. Radni dodali, że takie przypadki będą się zdarzać, ale niestety regulamin musi być 

przestrzegany. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz nie zgodziła się z Radnymi oraz powiedziała, że regulamin 

przyznawania stypendiów powinien zostać zmieniony, aby nie krzywdzić sportowców. 

Radni Michał Tochwin oraz Mateusz Szczebiot ponownie nie zgodzili się z tym twierdzeniem 

oraz stwierdzili, że regulamin został uczciwie skonstruowany. 

Radny Karol Krokos podkreślił, że będzie nadal walczył o ten temat oraz stwierdził, że w jego 

ocenie wcześniej wspomniana bokserka została skrzywdzona. Radny dodatkowo złożył 

wniosek formalny o zniesienie limitu zawodników w danej kategorii wiekowej dla 

poszczególnych sportów indywidualnych. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie wniosek. 

Komisja 3 głosami „za”, 4 głosami „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym” odrzuciła wniosek. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska powiedziała, że wstrzymała się od głosu ponieważ 

jej zdaniem trzeba się szerzej pochylić nad tym tematem. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołował        Przewodnicząca Komisji 

Bartłomiej Klim        Elżbieta Borowska 


